

迎接初夏

踏入夏天，又是與陽光玩遊戲的季節。天氣炎熱，走在室外不消一會已經大汗淋漓，頭髮及肌膚黏立，感覺不適；而長時間於烈日下活動，更有可能曬傷頭髮和肌膚。想從頭到腳得到呵護並保持清爽，可選用G&H身體護理系列及SATINIQUE™美髮護理產品，為肌膚及秀髮帶來乾爽感覺，立刻「爽晒」。

Summer is undoubtedly a great time for outdoor activities and enjoying the sun and fresh air with friends. The downside is that the hot and humid summer days can lead to sweatiness and discomfort, leaving us with frizzy hair and sticky skin. Plus, too much sun exposure may damage our hair and skin. The G&H Body Care collection and SATINIQUE™ hair products are here to help, keeping your hair and skin free from oil during the hot weather. Let's all enjoy a COOL summer!



SATINIQUE™水凝柔滑
洗髮乳及潤髮乳
SATINIQUE™ Smooth Moisture
Shampoo and Conditioner

- 洗後提升髮絲光澤與柔滑
- 蘊含堅果籽油及維他命原B5天然植物配方，增加秀髮水分，回復彈性
- Restores vital moisture to hair
- Botanical blend of jujui seed oil and pro-vitamin B5 helps improve elasticity as it rehydrates and protects

SATINIQUE™盈彩更新護髮膜
SATINIQUE™ Revitalizing Mask

- 適合受損及經染燙髮質
- 讓秀髮強韌六倍
- 修復頭髮角質層
- For damaged, color-treated hair
- Strengthens hair up to 6 times
- Resurfaces and repairs hair's cuticle

擺脫惱人黏立感

Keep Stickiness at Bay this Summer!

G&H活力清新沐浴露

G&H REFRESH+™ Body Wash

- 輕盈豐富的泡沫能溫和潔淨肌膚，令肌膚倍感清新、健康動人
- 植物萃取精華包括蘆薈、葡萄籽萃取物及綠茶萃取精華，帶來保濕及舒緩功效，令肌膚水潤柔滑，重煥青春活力
- Light, airy foam gently cleanses, helping to refresh and effectively maintain healthy-looking skin
- Releases a burst of rejuvenating hydration with a blend of beneficial botanicals including aloe, grapeseed extract and green tea extract. Skin is soothed and revitalized for a fresh, healthy look



G&H活力清新潤膚乳

G&H REFRESH+™ Body Milk

- 質地輕盈水潤，易於塗抹並迅速吸收，有效提升肌膚水分、重煥活力
- 提供24小時長效保濕，只需使用1次，可讓肌膚整天保持水潤柔嫩
- Unique lightweight yet moisture-rich formula spreads easily and absorbs instantly, helping to refresh the skin and boost skin moisture
- Provides up to 24-hour of moisturization. Skin feels softer, smoother and moisturized all day long after a single use

G&H細緻呵護走珠止汗露

G&H Protect+™ Deodorant Roll-On

- 溫和和不刺激，提供長達48小時的止汗功效，並有效辟除體味
- 有效減少肌膚敏感及膚色暗沉，質地清爽、迅速乾透，不會在皮膚或衣物上留下白色痕跡
- 香氣隨著身體活動釋出，比一般的走珠止汗露香氣更持久
- Mild and gentle on skin. Up to 48-hour of wetness and deodorant protection
- Formulated to reduce skin irritation and discoloration. Clear and fast drying, does not leave white marks on skin or clothes
- A fresh burst of fragrance is released when the body is active. Provides a longer-lasting feeling of freshness compared to traditional fragranced deodorants